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 1.  Bestyrelsen konstituerede sig. Orla er næstformand, Kirsten er kasserer og Kristina er 
 sekretær. Den tidligere sekretær er flyttet fra vejen, og der blev ikke valgt et nyt 
 bestyrelsesmedlem som erstatning, da vedtægterne giver mulighed for, at bestyrelsen 
 består af fem, seks, eller syv medlemmer. Fremadrettet består bestyrelsen af seks 
 medlemmer og to suppleanter. 

 2.  Der er indbetalt 3.400 kr. i kontingent i 2023. Nogle beboere har betalt dobbelt kontingent, 
 så samlet set er der 31 betalende medlemmer. Grundejerforeningen har 43.955,31 kr. på 
 kontoen. I næste NYT skrives en reminder om at huske at betale kontingent. 

 3.  Grundejerforeningen har en aftale med SafetyGroup om at vedligeholde hjertestarteren. 
 Det koster 2.995 kr. om året, og derudover skal vi betale for reservedele. SafetyGroup 
 tilbyder forskellige former for serviceaftaler, og Henning vil skaffe information om de 
 forskellige aftaler, hvad de hver især indeholder, så vi kan få den aftale, der passer bedst til 
 vores behov. Grundejerforeningen har ansvar for vedligeholdelsen af hjertestarteren og 
 dækker udgiften hertil. 

 4.  Der blev drøftet forskellige emner, som er aktuelle for foreningen. Bl.a. den nye 
 ejendomsvurdering. Trafikken var igen et vigtigt samtaleemne, da oplevelsen er, at trafik af 
 forskellig karakter øges. Vi oplever for mange store lastbiler, traktorer med vogn, biler med 
 trailere, scootere m.v. Bente skriver til kommunen og hører, om vi kan få en ny trafiktælling. 

 5.  Det blev besluttet, at Simon og Henning kontakter Lene, nr. 50, om et evt. 
 vinsmagningsarrangement i grundejerforeningen. Orla kontakter arkitekt Uwe Nielsen, om 
 han evt. kunne være interesseret i at afholde en gadevandring, hvor han fortæller noget 
 historisk eller arkitektonisk om gaden. Henning arbejder videre med mulig julebelysning i 
 lygtepælene på gaden. 

 6.  Under punktet Evt. blev det aftalt, at bestyrelsesmedlemmernes telefonnumre bliver fjernet 
 fra hjemmesiden. Hvis nogen vil i kontakt med bestyrelsen, kan de skrive til foreningens 
 mailadresse, som fremgår af hjemmesiden. Kirsten spurgte, om det er muligt at følge 
 aktiviteten på hjemmesiden. Kristina oplyste, at der ikke er statistik på hjemmesiden, så vi 
 har ikke overblik over, hvor meget siden bliver besøgt. 

 Referat Kristina 


